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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:17.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2016-11-16.

§6 Information från
Externa
Representanter

Elise meddelade att det är institutionstyrelsemöte för EIT snart.

Oscar var på PLDC möte, pratade om att om man ska lista nya
kurser bland de valbara.

Måns tycker att man borde byta kursen "Interaktionsdesign". C
läser specialkurs som har grundpoäng, arbetet är exakt samma
som den avancerade kursen D kan läsa förutom ett litet pro-
jektarbete. Kurserna ger olika poäng men den andra kursen ger
avancerade poäng. Kognitionen borde bytas till något mer rele-
vant, antingen tas bort eller bli svårare då den inte är relevant för
C och är på en för låg nivå.

Astrid Jansson lämnar lokalen.

Oscar kommer skicka ett förslag på en programvaruspecialise-
ring för C.

Det pratades också på hur det har gått för ettorna. 75% delta-
gande på C på B1 tentan. Av de som gick till tentan klarade 40%
tentan. D hade 80% som gick på tentan och 40% av dem klarade
den.

§7 Meddelanden SRD har studiekväll imorgon.
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Måns tycker att alla specialiseringar borde ha en kurs på hur man
testar program.

Ändrade rutiner kring tentamensanmälan. Har man inte anmält
sig får man skriva upp sitt namn på en lista vid insläpp och får
komma in efter 60 min i mån av plats.

§8 Måns Meddelar Måns har börjat med Matematisk statistik. Boken är inte bra,
finns en bra Youtube kanal för matstat.

§9 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§10 Avslutade kurser Avancerad datasäkerhet hade kunnat vara bättre. Handledning-
arna var inte färdiga när kursen började och de ändrades under
kursens gång.

Måns lämnar lokalen.

§11 Pågående kurser Avancerad webbsäkerhet har väldigt hög arbetsbelastning.

§12 Övrigt Det behövs C:are i studierådet. Behövs en till PLDC istället för
Anna. Nu sitter Astrid i PLDC, och det behövs någon som är
äldre och kan sitta som ordinarie. Tillsätta arbetsgrupp för C spe-
cialisering.

§13 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl
12:57.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Tf studierådssekreterare

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande
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